
     

   

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers / GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 27 maart 2019  
 
Datum verzending antwoord: 10 april 2019 
 

Formulering: Op 11 maart stelde ik u vragen over voorgenomen bomenkap 
Groenloseweg (N 319) in Ruurlo.  
25 maart liet u mij weten voor de beantwoording 14 dagen extra nodig te hebben. Ook is 
duidelijk geworden dat u enkele weken extra nodig heeft, om de aanvraag kapvergunning 
van de provincie Gelderland voor 343 bomen af te handelen.                                                     
Ik heb het onderliggende rapport van Eelerwoud/provincie Gelderland doorgelezen. 
https://www.gelderland.nl/N319-Ruurlo-Groenlo  Wat mij daarbij opvalt is dat bij de 
beoordeling weliswaar Verkeersveiligheid, Vitaliteit, Ecologie, Landschap en Draagvlak 
worden beschouwd. Om de waarde van de huidige biodiversiteit langs de N319 mee te 
wegen, dient er m.i. echter ook een geldbedrag aan te worden verbonden. Er zijn 
modellen om dit te berekenen. Nog belangrijker is dat de huidige werkelijke bijdrage aan 
biodiversiteit en ecosysteemdiensten vooraf meetbaar wordt gemaakt. GroenLinks hoopt 
dat u de vergunning niet wilt afgeven voordat er zo ook een compleet beeld is ontstaan 
van de gevolgen. Voor veel compartimenten waar nu kap wordt aangevraagd staan in het 
rapport grote twijfels genoemd. Herbezinning lijkt GroenLinks minimaal gewenst.  
 
Daarom hieronder aanvullende vragen bomenkap N319 
  

Vraag: Bent u met mij van mening dat allereerst meer duidelijkheid moet komen over 
de huidige waarde voor biodiversiteit en ecosysteemdiensten van bestaande bomen?  
 
Antwoord:  
Wij beoordelen een aanvraag omgevingsvergunning om te kappen volgens de 
beoordelingscriteria die onderdeel uitmaken van ons bomenbeleidsplan. Daarnaast 
moet de aanvrager op basis van de Wet Natuurbescherming onderzoeken of de 
activiteit nadelige gevolgen heeft voor beschermde flora en fauna. 
 

Vraag: Deelt u de mening van GroenLinks dat nu een pas op de plaats wenselijk is, er 
eerst overleg met provincie, aanwonenden en Bomenstichting wenselijk is? Er dan ook 
nu geen kapvergunning moet worden verleend? 
 
Antwoord: 
Nee, wij delen deze mening niet. In 2017 heeft de provincie enkele avonden voor 
betrokkenen georganiseerd, waarbij de aanwezigen gevraagd is mee te denken over 
de bomenkap en de herplant. Bij dit overleg zijn o.a. omwonenden, de bomenstichting, 
medewerkers van de gemeente Oost-Gelre en gemeente Berkelland aanwezig 
geweest. Op basis van hun inbreng heeft de provincie een integrale afweging over de 
bomen langs de N319 gemaakt. Deze afweging ligt onder de aanvraag 
omgevingsvergunning voor het rooien van bomen. 
 
Zoals in de beantwoording op uw vorige vragen over dit onderwerp is geschreven, 
nemen wij een besluit op de aanvraag voor het rooien van de bomen op basis van een 
integrale afweging van verschillende aspecten zoals verkeersveiligheid, vitaliteit 
bomen, ecologie, landschap en draagvlak. We hebben de provincie Gelderland 
verzocht om meer tijd om tot een goed besluit te komen. Van de provincie hebben wij 
vernomen dat zij hiermee instemt. Wij verwachten half mei een besluit te hebben 
genomen. 
 
 

https://www.gelderland.nl/N319-Ruurlo-Groenlo
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Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


